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Mødedeltagere	  

 
Vagn	  Bille	  (VB)	  
Carsten	  Groth6Rasmussen	  (CGR)	  
Henrik	  	  Svendsen	  (HS)	  
Eugen	  Søberg	  (ES)	  
Ann6	  Mari	  L.	  Lauritsen	  (AML)	  
Jens	  	  Eriksen	  (JE)	  
Simon	  Roliggaard	  (SR)	  

 
Afbud	  fra	  

 
Simon	  Roliggaard	  (SR)	  

 
Fra	  KAB	  /	  ejd.kontor	  

 
Sussi	  Berger	  Lægg	  (SBL)	  
Bo	  Mølgaard	  (BM).	  

Dagsorden	  
 
 

1.   Valg	  af	  referent	  
 

2.   Godkendelse	  af	  referat	  fra	  sidste	  møde	  28.	  marts	  2017.	  
 

3.   Løbende	  sager	  fra	  ejendomskontoret	  ved	  SBL/BM.	  
Situationen	  på	  ejendomskontoret.	  
Status	  på	  driftsleder/driftschef.	  
Status	  kundechef	  Hvidovre	  Boligselskab.	  
Budgetopfølgning.	  
Igangværende	  vedligeholdelsesopgaver.	  

Planlagte	  vedligeholdelsesopgaver	  
Øvrige.	  

 
4.   Status	  LAR	  projektet	  ved	  CGR/BM.	  

 
5.   Status	  IT	  ved	  HS.	  

 
6.   Meddelelser	  fra	  formanden/Beboerhuset/Sager	  udenfor	  referat/øvrige.	  

Orientering	  fra	  sidste	  OB	  møde.	  
Orientering	  fra	  Styringsdialogmøde	  med	  Hvidovre	  kommune.	  
Orientering	  om	  regeringens	  sparekrav	  til	  den	  almene	  sektor.	  
Fremtidig	  beboerkontakt	  til	  afdelingsbestyrelsen.	  
Placering	  af	  mål	  på	  det	  grønne	  område.	  Beboerhenvendelse.	  
Regulering	  af	  vejbump.	  Ønske	  fra	  ældreboligerne.	  
Beboerhuset	  ved	  VB/CGR	  
Endelig	  konstituering.	  
Sager	  udenfor	  referat.	  

 
7.   Eventuelt/	  næste	  kontortid.	  
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1.   HS	  blev	  valgt	  til	  referent.	  
	  

2.   Referat	  fra	  sidste	  møde	  den	  28/3-‐2017	  blev	  godkendt.	  
	  

3.   Bestyrelsen	  blev	  orienteret	  om,	  at	  Jesper	  ikke	  vender	  tilbage	  -‐	  ny	  
driftsleder	  håbes	  snarest	  ansat.	  

	  
Driftschef	  bliver	  snart	  udpeget	  -‐	  pt	  samtaler	  med	  kandidater.	  

	  
KAB	  oplyser	  mht	  kundechef	  at	  denne	  ledige	  stilling	  snarest	  
”kommer”	  på	  plads.	  

	  
Igangværende	  opgaver	  /	  planlagte	  opgaver:	  

	  
•   I	  løbet	  af	  kort	  tid	  bliver	  sti	  bag	  affaldsgård	  udvidet,	  således	  at	  

der	  vil	  være	  dobbelt	  fliser.	  
•   Lys,	  6	  udskiftning	  af	  udelys	  påbegyndes.	  Det	  blev	  godkendt	  på	  

mødet,	  at	  lys	  ved	  trappe	  og	  kælder	  ligeledes	  skal	  udskiftes.	  
•   VELUX	  vinduer	  6	  ny	  model	  fra	  VELUX	  besluttet	  ved	  fremtidig	  

udskiftning.	  De	  er	  lidt	  dyrere	  men	  har	  mindre	  vedligeholdelse.	  
Overvejes	  i	  forbindelse	  med	  flytteboliger.	  

•   Tag	  på	  carporte	  repareres	  løbende.	  
•   Ved	  ny	  beplantning	  af	  græs	  skal	  der	  monteres	  armering	  ved	  

hjørner.	  
•   Der	  udføres	  løbende	  diverse	  maler-‐	  og	  smørearbejder.	  

	  
Budgetopfølgning:	  
•   Budgettet	  blev	  gennemgået	  og	  pt	  er	  der	  brugt	  ca.	  72%	  af	  årets	  

budget	  -‐	  svarende	  til	  at	  der	  ca.	  er	  kr.	  850.000,-‐	  i	  rest	  -‐	  
tilfredsstillende.	  

	  
Affaldsgård	  
•   Evt.	  flere	  affaldsretninger.	  Driften	  undersøger	  dette	  og	  melder	  

tilbage.	  
•   ”Grøn”	  affaldscontainer	  bliver	  lejet	  -‐	  hvad	  er	  prisen	  for	  et	  køb.	  

Driften	  undersøger	  dette	  og	  melder	  tilbage.	  
•   Evt.	  indhegning	  af	  affaldscarporte	  /	  Sussi	  vender	  tilbage	  

med	  en	  evt.	  løsning.	  
	  

4.   LAR	  projekt.	  Intet	  nyt.	  Bestyrelsen	  føler	  pt	  der	  forvirrende	  /	  
manglende	  orientering.	  

	  
5.   IT.	  Intet	  nyt	  -‐	  dog	  opfordres	  der	  til	  at	  bringe	  nyheder	  fra	  YouSee	  på	  

afdelingens	  hjemmeside.	  
	  

6.   Orientering	  fra	  formanden	  mm	  
•   CGR	  orienterede	  fra	  sidste	  OB	  møde.	  
•   Der	  har	  været	  styringsmøde	  med	  Hvidovre	  kommune	  i	  maj.	  

Når	  kommunen	  placerer	  beboere	  i	  bebyggelsen,	  blev	  det	  fra	  
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afdelingens	  side	  præciseret,	  at	  kommunen	  havde	  et	  ansvar	  for	  
bl.a.	  integrering	  i	  området/bebyggelsen.	  Dette	  var	  kommunen	  
HELT	  enige	  i.	  
I	  forbindelse	  med	  møderne	  med	  kommunen	  opleves	  der	  
hyppigt,	  at	  samme	  spørgsmål	  stilles	  til	  kommunen	  flere	  gange	  -‐	  
UDEN	  der	  kommer	  svar.	  Dette	  kunne	  kommunen	  da	  godt	  se	  
ikke	  var	  for	  godt,	  -‐	  men	  …….	  

•   CGR	  orienterede	  om	  orienterede	  om	  regeringens	  sparekrav	  til	  
den	  almene	  sektor.	  

•   BEBOERKONTAKT.	  Fremover	  ophører	  afdelingsbestyrel-‐	  
sens	  månedlige	  kontortid.	  Fremtidig	  kontakt	  til	  
afdelingsbestyrelsen	  sker	  via	  brev	  i	  postkasse	  ved	  
beboerhuset	  eller	  afdelingens	  hjemmeside.	  	  

•   FODBOLDMÅL	  (beboerhenvendelse).	  Mål	  på	  det	  grønne	  
område	  skal	  flyttes	  hvert	  ½	  år.	  Dvs	  ½	  i	  forlængelse	  af	  
affaldsgård	  og	  det	  næste	  ½	  år	  ved	  brandvejen	  (nuværende	  
placering)	  Ejendomskontoret	  forestår	  flytning	  samt	  
administration.	  

•   REGULERING	  AF	  VEJBUMP	  (beboerhenvendelse)	  Enig	  
bestyrelse	  mener	  de	  skal	  være	  som	  nu.	  

•   Mht	  vejbump	  er	  der	  ”høstet”	  gode	  erfaringer,	  og	  driften	  bedes	  
foranledige,	  at	  der	  bliver	  opsat	  bump	  i	  samtlige	  gårde.	  
Placering	  aftales	  nærmere.	  

•   BEBOERHUS.	  VB	  sørger	  for	  at	  nye	  stole	  indkøbes.	  
•   BEBOERHUS/UDVIDELSE/OPLÆG/PRIS	  

Det	  blev	  drøftes	  evt.	  at	  udvide	  beboerhuset.	  Derfor	  bedes	  
driften	  tage	  kontakt	  med	  Hvidovre	  kommune	  omkring	  
udvidelse	  af	  beboerhuset	  (tjekke	  servitutter	  mm)	  Tidligere	  
driftschef	  skulle	  tidligere	  have	  kontaktet	  kommunen	  -‐	  tjek	  
dette!	  

•   Referat	  fra	  afdelingsmødet	  blev	  drøftet.	  


